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دیدگــــــاه
خبری از امتیاز مفت نیست

مهم ترین عامل در قهرمانی آبی پوشان تعامل بسیار خوب 
کادرمدیریت با کادرهای فنی و بازیکنان بود. تمامی اعضای 
باشگاه استقلال شرح وظایف خود را می دانستند و به درستی 
اجرا می کردند. فرهاد مجیدی به عنوان نفر اول کادرفنی 
بدون توجه به حواشی توانست بازیکنان را به بهترین شکل 
هدایت کند و البته تمامی نفرات با تمام توان در خدمت تیم 
بودند تا بتوانند نتایج مطلوبی بگیرند. استقلال در چند فصل 
گذشته از عدم اتحاد کادرهای فنی و مدیریت لطمه خورد و 
در نیم فصل اول امتیازات ارزشمندی را از دست داد. اگرچه 
در نیم فصل دوم نتایج بهتری کسب می شد اما به اندازه کافی 
پاسخگوی امتیازات از دست رفته نبود و در نهایت سهمیه 
آسیایی نصیب تیم می شد. کادر مدیریت باشگاه و در رأس آن 
مصطفی آجورلو تلاش کردند تا مشکلات مالی و تمرینی تیم 
استقلال را برطرف کنند و از لحاظ روحی و روانی و همچنین 
مسائل انگیزشی به درستی بازیکنان را آماده بازی ها کردند. 
اگرچه مشکل زمین تمرین باشگاه به طور کامل رفع شد و 
این تیم در زمین نه چندان مناسب آرارات تمرین کرد ولی 
باید از عوامل این مجموعه تقدیر کرد چون آنچه بضاعت شان 
بود را در خدمت باشگاه گذاشتند. البته قرار شده کمپ ناصر 
حجازی آماده شود تا پس از این تمرینات در این کمپ ادامه 
یابد و در ادامه نیز زمین تمرینی آرارات ترمیم و آماده می شود 
ولی هنوز زمان بهره برداری فرا نرسیده است. بازیکنان دغدغه 
مالی ندارند و دیگر کسی در مورد مسائل اقتصادی صحبت 
نمی کند. این موارد دست به دست هم داد تا تیم با آرامش 
مسیر خود را پیش ببرد و موارد فنی توسط بازیکنان به بهترین 
شکل اجرا شود. بدون شک بهترین تیم های فوتبال دنیا نیز به 
حریفان خود فرصت گلزنی می دهند چون هر تیمی با برنامه و 
هدف درون زمین حاضر می شود. با وجود مشکلات پیش آمده 
بهترین خط دفاعی نیم فصل اول نصیب استقلال شد و مسلما 
تیمی که کمتر از دیگر تیم ها گل بخورد بخت بیشتری برای 
قهرمانی دارد. در ضربات ایستگاهی شاهد بودیم مهاجمان 
استقلال هم در کارهای دفاعی مشارکت داشتند. بدون شک 
با گذشت زمان سازمان دفاعی استقلال به هماهنگی بیشتری 
می رسد و در مجموع هماهنگی میان سایر خطوط افزایش 
می یابد تا حریفان فرصت کمتری برای حمله کردن داشته 
باشند. استقلال 15 دیدار و 45 امتیاز در لیگ برتر دارد و 
می تواند همانند نیم فصل اول عمل کند. هیچ مسابقه ای آسان 
نیست و حریفان بسیار سخت تر از دور رفت امتیاز می دهند و 

خبری از امتیاز مفت نیست. 

فارس: در دو، سه سال گذشته در باشگاه پرسپولیس 
به واسطه حضور برخی مدیران در این باشگاه کم مسائل 
حاشیه ای به وجود نیامده است و هر یک از این مدیران با 
شرایط و دلایل خاصی سرانجام از این باشگاه جدا شده اند که 
هریک از این جدایی ها باعث شده تا آرامش به سرخپوشان 
بازگردد اما درحالی که از مدیرعاملی رضا درویش در باشگاه 
چند روزی نمی گذرد زمزمه هایی مبنی بر بازگشت برخی 
افراد به گوش می رسد که عجیب می آید. گفته می شود یکی 
از افرادی که قرار بوده به باشگاه پرسپولیس برگردد رضا یلوه 
معاون اقتصادی سابق سرخ ها بوده که البته بازگشت وی فعلا 
منتفی شده است. ظاهرا یلوه بازهم به دنبال پست معاونت 
اقتصادی بوده اما مدیرعامل پرسپولیس روی خوشی به این 
تقاضا نشان نداده است. یلوه از جمله افرادی بود که حضورش 
در پرسپولیس کم بی حاشیه نبود. به خصوص که وی رابط بین 
باشگاه و شرکت آتیه داده پرداز کارگزار سابق سرخپوشان بود 
که اتفاقات حاشیه ای در مدت حضورش در باشگاه کم رخ نداد. 
حتی در مقطعی یحیی گل محمدی سرمربی قرمزپوشان و 
بازیکنان این تیم هم نسبت به نوع مدیریت یلوه گلایه داشتند 

و علیه او استوری مشترک هم گذاشتند. 

فوتبــالداخلــی

 مهاجم نروژی تیم فوتبال بوروسیا دورتموند می گوید که 
برای تعیین تکلیف در خصوص آینده حرفه ای اش از سوی این 
باشگاه تحت فشار است. ارلینگ هالند که در پنجره زمستانی 
2019 از سالزبورگ به بوروسیا دورتموند پیوست، گفته می شود 
باردیگر مورد توجه باشگاه های بزرگ اروپایی قرار گرفته است. 
در حالی که انتظار می رود او در پایان فصل از زردپوشان وستفالن 
جدا شود، خود این مهاجم نروژی هم فاش کرد که مدیران 
باشگاه او را برای تعیین تکلیف در خصوص آینده حرفه ای اش 
تحت فشار گذاشته اند. این مهاجم 21 ساله که تاکنون در 77 
بازی برای دورتموند به میدان رفته و آمار 78 گل زده را به ثبت 
رسانده، با وجود بند فسخ 75 میلیون یورویی در قراردادش که 
در پایان فصل جاری قابلیت فعال شدن خواهد داشت، احتمال 
جدایی اش از جمع زردپوشان وستفالن در تابستان آینده بسیار 
زیاد است. هالند که تا سال 2024 با دورتموند قرارداد دارد، 
پس از برتری 5 بر یک این تیم با فرایبورگ در هفته نوزدهم 
بوندس لیگا که دو گل برای تیمش به ثمر رساند، گفت: در 6 
ماه گذشته، به احترام دورتموند تصمیم گرفتم چیزی نگویم 
اما حالا باشگاه شروع به فشارآوردن به من کرده تا در خصوص 
آینده حرفه ای ام تصمیم گیری کنم اما تمام چیزی که من 

می خواهم، بازی کردن است. وی افزود: مدیران 
باشگاه اما حالا در خصوص آینده ام به من 
فشار می آورند، بنابراین این بدین معنی 
است که باید خیلی زود تصمیم  بگیرم. از 
همان اول گفتم که می خواهم روی فوتبالم 
تمرکز کنم، چون زمانی که در بهترین 

فرم خود هستم، چیزهای دیگر به 
ذهنم نمی آید. حالا آنها مدتی 

است که به من فشار می آورند، 
از این رو زمانش رسیده که 
کارهایی را آغاز کنم. تمام 
چیزی که می خواهم فوتبال 

بازی کردن است.

بیــنالمــلل

بهتاشفریبا
 کارشناس فوتبال 

پیام نیازمـــند که تابستان اخیر با عقد قراردادی سه 
ساله به تیم »پورتیموننزه« پرتغال پیوست و در این تیم 
عملکردی قابل قبول را هم از خود به نمایش گذاشته است، 
گفت: من از ایران می آیم و دروازه بان تیم ملی فوتبال ایران 
هستم. آقای پائولو سرجیو سرمربی تیم از من شناخت 
داشت، چون او در ایران سرمربیگری کرده بود )سرمربی 
صنعت نفت آبادان(. او شناخت خوبی از من داشت، چون 
در ایران عملکرد خوبی از خودم به نمایش گذاشته بودم. 
دروازه بان تیم ملی کشورمان درباره مهار پنالتی هایش 
تاکیدکرد: یادم نمی آید که دقیقا چنین کاری را در ایران 

کرده باشم. به نظرم در مهار پنالتی چندین فاکتور وجود 
دارد، پیش از هر چیز من پنالتی زدن بازیکنان را تماشا 
می کنم که این خیلی به من کمک می کند. من ذهن 
بازیکنان حریف را در مهار پنالتی ها می خوانم. فاکتورهای 
زیادی در مهار پنالتی وجود دارد، اما صادقانه باید بگویم 
که برای مهار پنالتی به کمی شانس هم نیاز است. وی 
ادامه داد: بسیاری از رسانه های پرتغالی پس از مهار 
ضربات پنالتی که باعث صعود تیم به دور بعد شد، از تیتر 
»قهرمان ایرانی« استفاده کردند و حتی مردم کشورم هم 
بابت این تیتر رسانه های پرتغالی احساس غرور کردند. 

نیازمند با اشاره به اینکه دوست دارد بازیکنان ایرانی زیادی 
در فوتبال پرتغال شاغل شوند، ادامه داد: دوست دارم با 
نشان دادن عملکرد و شخصیتم، درهای فوتبال پرتغال را به 
روی دیگر بازیکنان ایرانی باز کنم. دروازه بان پورتیموننزه 
در پایان در تمجید از مهاجم ایرانی پورتو خاطرنشان کرد: 
وقتی مهدی طارمی فوتبالش را از جنوب ایران شروع کرد، 
کسی باور نمی کرد که او روزی در فوتبال اروپا اینچنین 
بدرخشد. همین مساله باعث شده است تا بازیکنان 
ایرانی به خودباوری بیشتری برسند که می توانند روزهای 

شگفت انگیزی را در فوتبال اروپا داشته باشند. 

پیام نیازمند:  »طارمی« باعث خودباوری بازیکنان شده است 

آرمان ملی- حسین ردکا: بــــازی های 
تیم ملی فوتبال کشورمان که در مقــدماتی 
جام جهانی بدون تماشاگر برگزار می شـــد 
حالا قرار است با حضور تماشاگران و البتــه 

تماشاگران خانم برگزار شود. 
 اولین حضور 

حـــدود 40 سال از آخرین حضور بانوان 
کشورمان برای تماشای فوتبال در استادیوم ها 
گذشت تا اینکه بالاخره زنان برای اولین بار با 
تهیه بلیت توانستند مهرماه 98 وارد ورزشگاه 
آزادی شوند و بازی ایران و کامبوج را ببینند. 
برای این دیـــدار 4 جایگاه برای زنان درنظر 
گرفته شده و ۳500 بلیت به زنان فروخته 
شد. پس از آن به دلیل شیوع کرونا بازی های 

تیم ملی بدون تماشاگر شده است. 
 تایید وزارت کشور؟

به تازگی وزارت کشور حضور ۳0 درصدی 
تماشاگر در استادیوم ها را به استانداری ها 
ابلاغ کرده است اما این ابلاغ هنوز اجرایی 
نشده است. رئیس فیفا برای بازی ایران در 
برابر عراق وارد تهران خواهد شد. مسابقه ای 
که روز 7بهمن در استادیوم آزادی برگزار 
می شود. »اینفانتینو« دوست دارد تاکیدی 
که به فدراسیون فوتبال ایران داشته را در 
این بازی مشاهده کند. یعنی برگزاری بازی با 
حضور تماشاگر به خصوص تماشاگران خانم. 
البته فیفا به خاطر کرونا و هم چنین مسائل 
فرهنگی ایران مشکلی با محدودیت حضور 
تماشاگران در استادیوم آزادی و جدانشستن 
خانم ها از آقایان ندارد. چرا که همواره یکی از 
تاکیدات فیفا احترام به قوانین فدراسیون های 
ملی است. اما مجوز حضور تماشاگر در این 
بازی از سوی فیفا در صورتی صادر می شود 
که فدراسیون فوتبال ایران برای فروش بلیت 
به تماشاگران خانم ایرانی برنامه ریزی کند. در 
غیر اینصورت این بازی بدون حضور تماشاگر 
برگزار می شود و این یک پوئن منفی برای 
فدراسیون فوتبال ایران و تیم ملی خواهد 
بود. فیفا این تاکید را به چندین کشور دیگر 
هم داشته است. از جمله عربستان که در برابر 
اصلاحات مدنظر فیفا مقاومتی نداشتند و 
حتی این حضور را به سود خود دانسته اند، چرا 

که بر این عقیده اند حضور بانوان در استادیوم 
برای تماشای بازی فوتبال به برابری حقوق زن 
و مرد در جامعه کمک می کند. البته حضور 
بانوان در استادیوم آزادی با یک شرایط خاص 
خواهد بود. بدین صورت که برای ورود به 
استادیوم آزادی باید در یک مکان مشخص 
در درون مجموعه ورزشی آزادی حاضر و در 
نقطه خاصی از استادیوم آزادی جانمایی شوند. 

 نظر رئیس جمهور 
سیدابراهیم رئیسی روز شنبه در جلسه 
ستاد ملی مقابله با کرونا با اشاره به موضوع 
و  برگزاری مسابقات ورزشی  درخواست 
برپایی نمایشگاه ها اظهارداشت: مسابقات 
ورزشی و برپایی نمایشگاه ها باید با رعایت 
دقیق و جدی شیوه نامه های بهداشتی و با 
حضور محدود علاقه مندان همراه باشد و در 
این زمینه وزارتخانه های مسئول موظفند با 
همکاری وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی تدابیر لازم را در این زمینه به کار 
گیرند. رئیس جمهور بر اهمیت رعایت اصول 
بهداشتی در حمل ونقل عمومی تاکید کرد: 
صیانت از سلامتی مردم در حمل ونقل عمومی 
به ویژه در مترو و هواپیما اهمیت مضاعفی 
دارد و برنامه ریزی های دستگاه های متولی 
در این زمینه به گونه ای باشد که مردم آسیب 
نبینند. وی  ضمن قدردانی از همراهی مردم 

و تلاش همه دست اندرکاران خصوصا بخش 
بهداشت و درمان گفت: حفظ و بهبود هرچه 
بیشتر شرایط موجود نیازمند رعایت همه 
شیوه نامه های بهداشتی در کنار نظارت دقیق 
توسط دستگاه های مربوطه است. رئیسی 
همچنین بر ضرورت اطلاع رسانی به موقع 
به مردم بیان داشت: اطلاع رسانی در زمینه 
مسائل مربوط به کرونا فقط از طریق سخنگوی 
ستاد ملی مقابله با کرونا باید انجام شود و کسی 
نباید به عنوان عضو ستاد ملی و یا متخصص 
در رسانه ملی با طرح نظرات شخصی، موجب 

تشویش در جامعه شود. 
 استاندار تهران 

استاندار تهران بر لزوم تزریق دزسوم واکسن 
توسط شهروندان تاکید کرد و از موافقت ستاد 
ملی کرونا برای برگزاری مسابقات ملی ورزشی 
با حضور تماشاگر خبر داد. محسن منصوری 
در پایان جلسه ستاد مقابله با کرونای استان 
تهران در تشریح آخرین وضعیت شیوع کرونا 
در تهران در جمع خبرنگاران گفت: شکرخدا 
شاهد کاهش تلفات هستیم و به فضل خدا 
تعداد بستری و فوتی در کمترین حالت خود 
قرار گرفته هرچند که حتی یک نفر تلفات 
هم برای ما زیاد است. لذا باید کنترل و نظارت 
دقیقی را اعمال کنیم. وی افزود: گزارش ها در 
مورد »امُیکرون« نشان می دهد که نباید غفلت 

کنیم؛ چرا که غفلت ما می تواند باعث شود در 
کوتاه ترین زمان ممکن وارد پیک بعدی شویم. 
منصوری با اشاره به جلسه شنبه ستاد ملی 
مقابله با کرونا که با حضور رئیس جمهور برگزار 
شد، اظهارداشت: دغدغه اول رئیس جمهور در 
این جلسه درباره بازگشایی کامل مدارس و 
دانشگاه ها مطرح بود. در استان تهران با وجود 
اینکه 90 درصد مدارس شرایط بازگشایی 
را دارند اما استقبال خانواده ها برای حضور 
دانش آموزان حداکثری نبوده و این موضوع نیز 
به دلایل مختلفی اتفاق افتاده اما باید با شیب 
ملایمی بازگشایی حداکثری را در دستور کار 
قرار دهیم. استاندار تهران در خصوص برگزاری 
مسابقات ملی ورزشی با حضور تماشاگر افزود: 
حضور تماشاگر در این مسابقات به صورت 
حداقلی و با رعایت پروتکل ها باید باشد. این 
اقدام باید با چارچوب های وزارت بهداشت 
دنبال شود. در این موضوع متقاضی وزارت 
ورزش بوده، ستاد ملی با این امر موافقت کرده 
و وزارت بهداشت باید در این حوزه نظارت 
داشته باشد. بی تردید اگر باردیگر ملاحظه شود 
که دستور العمل ها و پروتکل های بهداشتی 
رعایت نمی شود مجدد در این امر تجدید نظر 

خواهیم کرد. 
 محدودیت؟

علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت نوشته 
است: ستاد ملی مقابله با کرونا به ریاست 
رئیس جمهور، با درخواست وزارت ورزش 
مبنی بر حضور تماشاگر دربازی های تیم ملی 
فوتبال ایران برای مسابقات انتخابی  جام جهانی 
موافقت کرد. » سقف ورود تماشاگر محدود، 
رعایت دستورالعمل های بهداشتی ضروری 
و وزارت ورزش مسئول نظارت بر رعایت 
دستورالعمل هاست. مجوز ورود تماشاگران 
زن به ورزشگاه برای بازی ایران و عراق در 
شرایطی صادر شده که هنوز درباره تعداد این 
نفرات توضیح خاصی داده نشده است. درواقع 
مشخص نیست چه تعداد از زنان قرار است این 
بازی را از نزدیک تماشا کنند. پیش تر شایعه 
شده بود که قرار است مجوز حضور قریب به 10 
هزارنفر در این بازی صادر شود که از این تعداد 

قریب به 1500 نفر زن خواهند بود.

دستور رئیس جمهور برای حضور محدود تماشاگران

حضور بانوان در ورزشگاه در بازی ايران- عراق

آرمان ملی: مراسم بدرفه تیم ملی فوتبال 
بانوان در حالی روزگذشته انجام شد که 
سرمربی این تیم قول صعود به مرحله بعدی 
داد و البته سرمربی تیم ملی مردان کشورمان 

با ناراحیت جلسه را ترک کرد! 
 مراسم 

مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال بانوان ایران 
به جام ملت های آسیا 2022 شنبه با حضور 
شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون 
فوتبال، رحیم زارع، نماینده مجلس شورای 
دفتر  سرپرست  کرملو،  پروین  اسلامی، 
نظارت و هماهنگی وزارت ورزش وجوانان، 
فریده شجاعی، نایب رئیس بانوان فدراسیون 
بسکتبال، حسین اوجاقی رئیس سازمان 
ورزش شهرداری تهران، حسین کلانی، حسن 
روشن و مجید نامجومطلق، پیشکسوتان 
تیم ملی، دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی 
فوتبال، وحید هاشمیان مربی تیم ملی، بیژن 
ذوالفقارنسب رئیس کمیته فنی و توسعه 
فدراسیون فوتبال در مرکز ملی فوتبال برگزار 

شد. 

 قول سرمربی 
مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال زنان ایران 
برگزار شد و مریم ایراندوست در حاشیه این 
مراسم گفت: حمایت ها بی سابقه بود و برای 
اولین بار از یک ورزش زنان به این شکل 
تجلیل شد. او در مورد احتمال صعود ابران 
به جام جهانی بیان کرد: به بازیکنانم خیلی 
ایمان دارم چون از نظر فنی و جسمانی آماده 
هستند. قول صعود از گروه همان را می دهم اما 

در مورد صعود به جام جهانی نمی دانم.
 ناراحتی »اسکو«

در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال بانوان به 
مسابقات جام ملت های آسیا، در حالی که 
فرد همراه سرمربی تیم ملی فوتبال از مجری 
درخواست کرد برای اهدای جوایز بانوان 
به روی سکو برود مجری برنامه گفت: »آسیاب 
به نوبت و الان نوبت شما نیست.« پس از این 
ماجرا اسکوچیچ که از صحبت مجری برنامه 
ناراحت شده بود به همراه وحید هاشمیان 
مراسم بدرقه را ترک کرد. وحید هاشمیان 
برای شرکت در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال 

بانوان به کمپ تیم های ملـــی فوتبال بانوان 
آمده بود. 

 نظر سرپرست 
مجتبی خورشیدی درباره ناراحتی دراگان 
اسکوچیچ در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال 
بانوان و ترک مراسم اظهارداشت: ناراحتی 
نبود، او دندان درد داشت و برای همین زودتر 
رفت. وی در خصوص اینکه گویا از اینکه او 
برای مراسم بدرقه روی سِن دعوت نشد و 
زمانی هم که قصد داشت روی سِن برود به او 
گفته شده »آسیاب به نوبت«، ادامه داد: نه، او 
وقت دکتر داشت و اصلا اینطور نیست. حتی 
ما وقت جلسه داشتیم با آقای عزیزی خادم که 
این جلسه هم عقب افتاد. سرپرست تیم ملی در 
واکنش به این مساله که حتی اسکوچیچ پس 
از ترک مراسم بدرقه گفت این نحوه برخورد 
با سرمربی تیم ملی نیست و با ناراحتی مراسم 
را ترک کرد، افزود: این را یکی از همکاران 
رسانه ای گفت. دندان اسکوچیچ از روزی 
که به ایران برگشته، عفونت کرده بود و درد 

زیادی داشت. 

 صحبت  مدیر رسانه ای 
محمودرضا رضایی در خصوص اینکه چرا 
اسکوچیچ در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال 
بانوان سالن را ترک کرده است، گفت: مراسم 
خیلی خوبی بود و برای اولین بار مراسمی 
در شان بانوان برگزار شد. بعداز سخنرانی 
مراحل اهدای جوایز رسید و چون اسکوچیچ 
وقت مراجعه به پزشک داشت و هم اینکه 
پیش از آن جلسه ای با کادرفنی داشت آنها 
به ساختمان پک برگشتند. به همین دلیل 
سوءتفاهم ایجاد شده که او جلسه را ترک 
کرده است. باید به این نکته هم اشاره کنم که 
آقای اسکوچیچ نشستی با ریاست فدراسیون 
فوتبال داشت اما به خاطر وقت پزشک مجبور 

شد نشست را به بعد موکول کند. 

قول صعود سرمربی تیم ملی بانوان 

»اسکوچیچ« در مراسم بدرقه قهر کرد! 

      جدول گل گهر 
توئیتر تیم فوتبال گل گهر در پایان فصل با احتساب 
هفت امتیازی که از این تیم گرفته شده، جدول لیگ را 
آرایش داده است. در جدولی که این باشگاه منتشر کرده 
است شاگردان امیرقلعه نویی پس از سرخابی ها در رده 

سوم  قرار گرفته اند. 

      رقبا 
بین دو نیمه بازی اخیـــر ال کلاسیکو فرصتی شد 
تا فلورنتینو پرز و خوان لاپورتا روسای دو باشگاه با 
یکدیگر گفت وگو کنند. در جریان این ملاقات، پرز 
پیراهن رئال مادرید را به لاپورتا تقدیم کرد و این 2 

عکسی هم به یادگار گرفتند.

            بانوان ملوان 
در روزهای که لیگ برتر به واسطه حضور زنان ایران 
در جام ملت ها تعطیل شده، زنان قوی سپیدانزلی در 
کنار ساحل تمریناتای را انجام می دهند که تصاویر 
جالب توجهی از این تمرینات شکار شده است. عکس 

تیم ملوانی ها که همزمان با پرواز کاکایی ها ثبت شد. 

ت
شــ

سنو
عک

وحید شمســـایی هفته گذشته به عنوان 
سرمربی تیم ملــی فوتسال کشورمان معرفی 
شد. وی در این خصوص پاسخگوی سوالات 
بود. وی می گوید دست بیعت به سوی تمامی 
پیشکسوتان و دلسوزان جامعه فوتسال دراز 
می کنم. علامه دهر نیستم و خود را برتر از 

کسی نمی دانم. 
 درباره توافــق با فدراسیون فوتبال 
و پذیرش سرمربیگری تیم ملی فوتسال 

توضیح می دهید؟
 پیش از هر چیز بایــد از زحمـــات محمد 
ناظم الشریعه که هفـــت سال در تیم ملی 
زحمت کشید تشکر کنم. با او که دوست و 
رفیق قدیمی ام است تمــاس گرفتم و به او 
بابــت تــلاش هایش و نتایج درخشـــانی 
که کسب کرد تبریک گفتم. امیدوارم که 
بتوانم نتایج خوبی را در تیم ملی فوتسال ایران 
کسب کنم و اتفاقاتی خوش را برای شادی 
دل علاقه مندان رقم بزنیم. دست بیعت به 
سوی تمامی پیشکسوتان و دلسوزان جامعه 
فوتسال دراز می کنم. علامه دهر نیستم و خود 
را برتر از کسی نمی دانم. از تمامی کسانی که 
می توانند به پیشرفت تیم ملی فوتسال کمک 
کنند می خواهم در کنارم باشند. در تیم ملی 
به روی تمامی بازیکنان شایسته باز است. اگر 
تیم ملی فوتسال ایران توانست به عنوان سوم 
جهان دست یابد و تیم های بزرگ دنیا را از 
پیش رو بردارد، همچنین اگر آقای آسیا شدیم 
به دلیل برنامه ریزی های خوب و مدرن بود. در 
زمان صادق درودگر ساختار بسیار خوبی برای 
تیم ملی فوتسال ساخته شد و مربیان بزرگی 
مثل حسین شمس، محمدحسن انصاری فرد 
و پس از آنها خسوس.کاندلاس توانستند 
در این برنامه ریزی درازمدت و کسب نتایج 
درخشان مثمرثمر باشند. در حال حاضر هم 
فوتسال ایران می تواند با اتکا به تیم های لیگ 
برتری خود نظیر مس سونگون، گیتی پسند، 
کراپ الوند، مقاومت البرز، سن ایچ ساوه و غیره 

به موفقیت های بزرگ تری دست یابد.
 بازیکنان نامی در تیم ملی چه نقشی 

دارند؟
 باید سعی کنیم نفراتی چون حسن زاده ها، 
جاویدها و طیبی ها را به فوتسال ایران تقدیم 
کنیم. باید پله پله پیش برویم و از ارتباطات 
خوبی استفاده کنیم تا تیم ملی فوتسال ایران 
بتواند نتایجی خوب در تمامی ایام بگیرید. به 
مسابقات پیش رو نگاهی جدی داریم و هیچ 
تورنمنتی آسان نیست. باید نقاط ضعف را 

یکی پس از دیگری رفع کنیم. 

گفـــتوگـــو

جنجال در انتخابی کشتی آزاد
ایسنا: پس از برگزاری دیـــدارهـــای 
فینال اوزان 92 و 125 کیلوگرم کشتــی آزاد 
قهرمانی کشور به عنوان مرحله نخســـت 
انتخابی تیم ملی در گرگان، طرفـــداران 
کشتی گیر بازنده با ورود به محوطه تشک 
کشتی، نظم سالن را به هم ریختند. در مبارزه 
فینال وزن 125 کیلوگرم این رقابت ها، 
یدا... محبی در حالیکه 7 بر یک از مهدی 
هاشمی پیش بود، موفق شد حریف خود 
را ضربه فنی کند و به عنوان قهرمانی برسد. 
پس از این مبارزه در حالیکه مهدی هاشمی 
کشتی گیری که در سال های برخی حواشی 
هم داشته است، در مسیر ورود به سالن گرم 
به دلایل نامشخص با لگد به یکی از ماموران 
کادری نیروی انتظامی ضربه زد، پس از این 
اقدام تعدادی از ماموران نیروی انتظامی 
به این حرکت کشتی گیر واکنش نشان 
دادند و چند تن از طرفداران هاشمی نیز 
وارد محل مسابقه شدند که این درگیری ها 
منجر به شکسته شدن انگشت و بینی این 
کشتی گیر، پارگی دست و آسیب و جراحت 
صورت وی شد. ماموران نیروی انتظامی برای 
متوقف کردن درگیری مجبور به استفاده از 
اسپری فلفل شده که افراد حاضر در سالن 
رقابت ها و افراد نزدیک به محل درگیری، 
شدیدا از ناحیه چشم و گلو احساس ناراحتی 

کردند. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

وحید شمسایی: 
 خود را 

 برتر از کسی 
نمی دانم

جنوا، »شوچنکو« را اخراج کرد
سرمربی اوکراینی تیم فوتبال جنوا در پی 
کسب نتایج ضعیف در این تیم از سمت خود 
برکنار شد. جنوا با انتشار بیانیه ای رسمی از 
اخراج سرمربی این تیم آندری شوچنکو خبر 
داد. شوچنکو 2 ماه و 10 روز پیش به عنوان 
جانشین داویده بالاردینی منصوب شد و در 
این مدت 11 بازی هدایت جنوا را برعهده 
داشت که تیمش تنها یکی از آنها را برد و 
در مابقی سه تساوی و 7 شکست در کارنامه 
او به ثبت رسید تا روند ناامیدکننده یکی از 
باقدمت ترین باشگاه های فوتبال اروپا ادامه 
داشته باشد. جنوا با اخراج شوچنکو، عبدا...

کنکو، سرمربی تیم زیر 17 سال باشگاه را موقتا 
جانشین او کرد. آخرین بازی جنوا با هدایت 
سرمربی پیشین تیم ملی اوکراین، مقابل 
میلان در مرحله یک هشتم نهایی جام حذفی 

ایتالیا بود که با نتیجه ۳ بر یک باخت.


